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Spørgsmål nr. 1298 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg:

”Aftalen med Dansk Beredskabskommunikation omkring nu-

værende beredskabsnetværk udløber endeligt i 2021. Vil mini-

steren redegøre for, hvorvidt CFB allerede nu har aftalt og for-

handlet en aftale og rammer for betaling til Dansk Beredskabs-

kommunikation på plads for den videre drift frem til udgangen 

af 2024? Vil ministeren i benægtende fald redegøre for, hvorvidt 

CFB er sat i en forhandlingssituation, fordi man ikke har alter-

native leverandører og muligheder, hvor man må betale, hvad 

den nuværende leverandør kræver? Vil ministeren endvidere re-

degøre for, hvad det har af økonomiske konsekvenser for CFB 

og den danske stat, at en ny aftale vedr. beredskabsnetværket 

først forventet kommer i drift ultimo 2024?”

Svar:

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en 

udtalelse fra Rigspolitiet, der har oplyst følgende:

”Rigspolitiet kan oplyse, at det på nuværende tidspunkt ikke 

længere er muligt at gennemføre et udbud og færdigforhandle 

en ny kontrakt, inden den eksisterende kontrakt inkl. 

forlængelse udløber i maj 2021. 

Rigspolitiet har derfor indledt drøftelser med den nuværende 

leverandør, Dansk Beredskabskommunikation, om indenfor den 

eksisterende kontrakt, fortsat at levere 

radiokommunikationsydelser, efter udløb af kontrakten, med 

henblik på fortsat at kunne levere ydelsen til de danske 

beredskaber. 

De igangværende drøftelser tager udgangspunkt i den nuvæ-

rende kontrakts rammer og vilkår. Det er dermed Rigspolitiets 

opfattelse, at driftsvederlaget vil skulle fastsættes efter samme 

principper som i den gældende kontrakt og således svare til den 

nuværende betaling med nødvendige tilpasninger.”
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